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Algemeen 

De commissie is begonnen met het vastleggen van de bestaande situatie. Dat beeld was niet helder. 

Daar zijn we nog steeds mee bezig. Parallel hieraan loopt de facturering aan sponsoren met betrekking 

tot de borden langs het veld en de advertenties in Sjoet. Daarbij  ondervinden we nog steeds last van 

onvoldoende kennis van LISA. Hierdoor is er nog geen stabiele basis van waaruit we als commissie 

kunnen gaan bouwen.  Op dit moment zijn we te veel tijd en energie kwijt aan het blussen van brandjes. 

Vooral het vastleggen van afspraken, sponsorcontracten en betalingen ondervind de meeste hinder. 

Hierdoor is een goede facturatie niet mogelijk en komt het veel neer handmatige facturatie vanuit de 

penningmeester. Om dit op te lossen is er al diverse keren overleg geweest tussen sponsorcommissie en 

penningmeester / bestuur. Status op dit moment is dat er afspraken gemaakt worden met LISA om dit 

op te kunnen pakken. 

Opzeggingen 

Autobedrijf van Empel  (bordsponsor) 

UCE computers (bordsponsor en adverteerder) 

Biketotaal van Esch (bordsponsor) 

C1000 Will Jansen (bordsponsor en adverteerder) 

Jacobs Timmerbedrijf (adverteerder) 

 

Nieuwe sponsoren 

Van Tilburg mode en sport (uitgebreide sponsorovereenkomst) 

Hairstyling Mireille (bordsponsor en adverteerder) 

De Halm (bordsponsor) 

Tweewielerservice van Beek (bordsponsor en adverteerder) 

Kuipers kip (adverteerder) 

Ook zijn er dit seizoen weer diverse  nieuwe sponsoren van teamkleding  bijgekomen.  

 

Toekomst 

Komend jaar zal meer aandacht besteed worden aan behoud van onze huidige sponsoren,  op deze 

manier willen we sponsoren beter betrekken bij onze club zodat men ook daadwerkelijk ziet wat hun 

bijdrage voor effect heeft en om zo uitbreiding van sponsoren en sponsorovereenkomsten te realiseren. 
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